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VÄSTERÅS
Avdelning 065
Org.nr 878002-2151

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Tid och plats: 220401 kl 13:00-16:00
Digitalt

Delges:

Adjungerade:

Elin Cederberg
Pernilla Fahlén
Dijana Iveta Sörell (frånvarande)
Emma Ivsjö
Susanne Moell
Rodrigo Romo (frånvarande)
Jonathan Söderberg
Andjela Blagojevic
Robin Andreasson
Birgitta Eriksson (Suppleant)

Valutskottet: Anna-Karin Juhlin
(frånvarande), Birgitta Romeling
(frånvarande), Sara Ström(frånvarande)

§ 11 Sammanträdets öppnande

§ 12 Dagordningens godkännande

§ 13 Val av justerare för mötet, mötet väljer Andjela Blagojevic

§ 14 Föregående protokoll, läses upp och godkännes.

§ 15 Information
● Aktuellt:

○ CESAM-information:
En verksamhet skall flyttas från IFF till UAN där en riskbedömning kommer
att göras. Det har gjorts en behovsanalys för att se över kontorslokaler. Alla
medlemmar har tillfrågats under översynen.
Vi går genom Powerpoint om behovsanalysen. I analysen framgår det bland
annat att alla inte arbetar på plats. Konferenslokalerna skall ses över.
Behovsanalysen visar olika önskemål. Facken har blivit tillfrågade och Vision
vill lyfta frågan om att det behövs konferensrum.

○ Nya & avanmälda ombud:
Nytt ombud på bostadssociala enheten. Nytt ombud på IFF ekonomi.
Ett ombud skall gå i pension på VOF. Kontakt med Stadsledningskontoret
gällande ombud där som går på tjänstledighet.
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○ Medlemsförändringar:
Vi har 980 medlemmar. Nio nya medlemmar är värvade. Vi har 12 utträden där
medlemmar har bytt arbetsgivare eller gått i pension.

○ Medlemsärenden:
Jonathan och Elin sitter i flertalet medlemsärenden. Flera ärenden på olika
förvaltningar och olika nivåer.

○ Rekryteringar:
Emma sitter i flera rekryteringar. Persbo valde att inte tillsätta någon efter
rekrytering. Emma fortsätter på den om det tas ett omtag.
Det har tillsatts en rektor för Rönnbyskolan.
Det finns en rekrytering på Mottagning för barn.
Ny chefsrekrytering Fastighetsenheten

Vision har ingått samverkan med Lärarförbundet där facket skall välkomna
obehöriga lärare om de inte kan bli medlemmar i antingen Lärarförbundet eller
Lärarnas Riksförbund. Vi skall inte värva behöriga lärare, då hänvisar vi dem
till Lärarförbundet. I ljuset av detta kan flera rekryteringar komma för
obehöriga lärare.

○ Löneförhandlingar:
Vision har deltagit i löneprocessen och sett över alla medlemmarnas nya löner.

Vision har fått synpunkter av medlemmar att vissa inte har haft möjlighet att
påverka sina poäng i samtal med cheferna.

§ 16 Ekonomi
● Redovisning och genomgång av månadens ekonomi

Styrelsen går igenom månadens ekonomi, från 15 feb 2022 till 26 mars 2022. Samtliga
utgifter och inkomster redovisas.

§ 17 Utvecklingsarbete

● Medlemsaktiviteter och medlemsutvecklarna:
○ Alla ombud har intervjuats av medlemsutvecklarna för att stämma av hur det

går i deras ombudsroll och vad de vill utveckla.
○ En kamratförening med IFF planeras
○ Aktiviteten i Vasaparken var uppskattat. Det finns önskemål om att ha

föreläsning om stress och mental hälsa.
○ Rekryteringstävling. Den som har rekryterat flest till 31 augusti så får de en

liten vinstpresent.
○ Festgruppen planerar för aktiviteter och ser över olika offerter för

underhållning.
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§ 18 Beslutsärenden

● Förslag från AU: På grund av ekonomiska skäl så är förslaget att ha endast en
Mälarkryss den 24 augusti 2022.
Beslut: Styrelsen godkänner förslaget.

● Förslag från AU: att ställa in medlemsaktivitet fiskeresa.
Beslut: Styrelsen godkänner förslaget

● Förslag från AU: att ändra majs ombudsutbildning från Haga slott till Västerås,
exempelvis Hem till gården. Efter offerter så visades det att det kommer att kosta 80
000 kr på Haga Slott men billigare på andra alternativ i Västerås.
Beslut: Styrelsen godkänner förslaget

Synpunkt som önskas föras till protokollet: Efter att beslutet är fattat lyftes frågan om
varför utbildningen inte hålls i Eskilstuna där man kunde hålla utbildningen med
Eskilstunas ombud. Kostnaden i Eskilstuna skulle vara 40 000 kr, 16 000 för mat och
boende, konferenskostnaden skulle då vara gratis. Beslutet om att förlägga
utbildningen i Västerås har redan gått igenom och frågan hanteras därmed inte vidare.

● Förslag till beslut: att konferensen som skall hållas 9-10 maj 2022 hålls på kontoret i
Västerås.
Beslut: Styrelsen godkänner förslaget.

● Förslag till beslut: att styrelsen godkänner en budget på 1600 kr + 895 kr för ny
medlemsaktivitet i Vasaparken.
Beslut: Styrelsen godkänner förslaget.

§ 19 Övrigt

● Nyhetsbrevet: Pernilla informerar att Nyhetsbrevet nästan är klart. Det inväntas en
bild för fem snabba. Nyhet är även att Nyhetsbrevet inte kommer skickas ut lika ofta.
Pernilla uppger att det kanske är en bra idé att skicka ut en enkät för att fråga
medlemmarna vad de vill läsa.

● Socialtjänstens hus: Det har påbörjats säkerhetsronder och skyddsronder. Alla
synpunkter kommer att tas med. Det finns fortfarande inga möbler till alla.
Medarbetare diskuterar mycket kring frågan om säkerhet i arbetet. Det finns just nu
inget Visionsombud på VIR.

● Öppet hus: Öppet hus den 8:e april. Elin Cederberg uppmanar för alla som kan och
har möjlighet att deltaga på öppet hus.

● Familjedagen: Offerter är begärda. Datumen måste ses över. Vikingline har inte
svarat.

● Förbundsmötet: Det finns ett begränsat antal platser på förbundsmötet. Elin
cederberg och Jonathan Söderberg kommer att åka dit. Robin Andreasson och Emma
Ivsjö är ersättare.
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● Förvaltningsombuden informerar:
○ TFF: pågår fortfarande dialoger och styrgrupper.

○ VOF: Direktör har lagt fram ett förbättringsorganisation där man kommer
omorganisera olika enheter. Hälso- och sjukvårdsenheten skall flyttas och en
riskbedömning skall göras. Extrainsatt vårdsam sätts in 13 april.

○ Stadsledningskontoret: Förvaltningsamverkan. Direktören skall vara närmare
verksamheten- Samverkan sa man sedan nej till vilket bryter mot
samverkansavtalet.

§ 20 Till nästa möte den 28 april 13.00 – 16.00 .

Vid Protokollet

Robin Andreasson, sekreterare

Andjela Blagojevic, justerare Elin Cederberg, ordförande


